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Van de voorzitter 
 
De warme zomer van 2012?! 
 
Hoe zal de zomer van 2012 “de boeken in gaan”?  
Over het weer heb ik in de afgelopen maanden van weerdeskundigen heel 
verschillende voorspellingen gehoord. De één voorspelt een warme, droge 
zomer en de ander een echte Hollandse zomer: koel en regenachtig. Volgens 
de Enkhuizer almanak kunnen we pas de 2

e
 helft van augustus warm zomerweer verwachten. Met het 

oog op de vakantie wacht ik het Nederlandse zomerweer niet af en kies voor een kampeervakantie in 
Zuid-Frankrijk. 
Als ik de radio en televisie volg dan is 2012 het jaar van de warme sportzomer. De Europese kampi-
oenschappen voetbal, de Tour de France en niet te vergeten de Olympische spelen in Londen. Op dit 
moment, 23 juni, is de zomer net begonnen en is het Nederlands elftal al van een koude kermis thuis 
gekomen. 
Een aantal Zuid-Europese landen zorgt ervoor dat het op economisch gebied een zeer warme zomer 
wordt. De gevolgen van de crisis zullen nog lange tijd de Europese gemoederen bezig houden. De val 
van het kabinet Rutte was tevens een gevolg van de crisis en heeft ertoe geleid dat we op 12 septem-
ber Tweede Kamerverkiezingen hebben. 
Op het Unie- en ledencongres van de ChristenUnie van 12 mei jl. is er een begin gemaakt met de 
verkiezingscampagne. Voor deze campagne is een landelijk campagneteam in het leven geroepen en 
zijn er regionale verkiezingsbijeenkomsten georganiseerd. 
Op de bijeenkomst in Apeldoorn werd informatie gegeven over de manier waarop er de komende zo-
mer campagne zal worden gevoerd door de ChristenUnie. Inmiddels heeft ieder CU-lid hierover een 
persoonlijke brief ontvangen. 
 
Ook voor deze verkiezingen worden de gebruikelijke raamposters, flyers en andere gadgets uitge-
deeld en zullen er televisiedebatten worden gevoerd met onze lijsttrekker Arie Slob. Doel van de 
campagne is een paar extra zetels in de Tweede Kamer. Daarom is er voor deze campagne een op-
roep gedaan aan alle 25.000 CU-leden die de partij een warm hart toedragen. Zij kunnen bijdragen 
aan een goede verkiezingsuitslag als zij op de camping, op verjaardagen, in de straat, op het werk op 
een warme manier spreken over onze partij. De ChristenUnie wil vanuit haar christen-zijn een sociaal 
beleid voeren o.a. voor mensen die zij een warm hart toedragen. 
Ik roep u op om deze zomer op alle mogelijke momenten op een warme manier te spreken over de 
ChristenUnie. Ik wens u in dat opzicht allen een zeer warme zomer toe.  
 
IJsbrand van der Veer 
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Omgeving Vijverlaan wordt woonservicezone 
 
Er ligt een maatschappelijke opgave om voor een groeiende groep ouderen een leefomgeving te ma-
ken die hen in staat stelt zo lang mogelijk de regie over hun eigen leven te blijven voeren.  
Het plan Weijdelaer, een samenwerking tussen wooncorporatie Woonstede, de gemeente Scherpen-
zeel, Zorggroep Ena en Christelijk Verpleeghuis Norschoten moet het antwoord worden op deze ont-
wikkelingen en op de veranderingen in wet- en regelgeving, waarbij ook is voorzien in een permanen-
te oplossing voor de tijdelijke units voor verpleeghuiszorg. 
 
Het plan Weijdelaer wordt gerealiseerd in het gebied 
rondom de Vijverlaan, waar nu al het Huis in de Wei is ge-
vestigd. Om op deze locatie, in het centrum van het dorp, 
deze ontwikkeling gestalte te  geven heeft als voordeel dat 
alle noodzakelijke voorzieningen (winkels, zorg, recreatie) 
aanwezig zijn, dat mantelzorgers verschillende activiteiten 
kunnen combineren en dat hierdoor tevens een bijdrage geleverd wordt aan een gezonde midden-
stand.  
 
Ingegeven door de alsmaar stijgende zorgkosten is het kabinetsbeleid  erop gericht om ‘scheiding 
tussen wonen en zorg’ in te gaan voeren. Dit houdt in dat cliënten zelf de betaling van hun woonlasten 
regelen. Daarnaast is het zo dat de dagbesteding en extramurale begeleiding (bij mensen thuis) die 
vanuit de AWBZ werd bekostigd, vanaf 2014 onder het regime van de WMO vallen. Dit betekent dat 
gemeenten verantwoordelijk worden voor deze vorm van zorg. 

 
Om op alle veranderingen goed te anticiperen zal 
inhoud worden gegeven aan plan Weijdelaer.  
Concreet betekent dit dat er een grondige renovatie 
zal plaatsvinden in het Huis in de Wei. De tijdelijke 
PG-plaatsen (achter het Huis in de Wei) zullen wor-
den verplaatst naar de Parklaan (op de locatie van 
de huidige seniorenwoningen). Het gaat hierbij om 
32 plaatsen. Op het Van Doornterrein komen 25-50 
zelfstandige woningen/wooneenheden. 
 
De plannenmakers zijn nog in onderhandeling over 
de invulling van de supermarkt. Het is de wens dat 
op de locatie van de huidige supermarkt een nieuwe 
supermarkt verrijst, eventueel aangevuld met een 

aantal dagwinkels. Hierbij is het wenselijk het parkeervolume te vergroten van 30 naar 60 parkeer-
plaatsen. 
 
De fractie van de ChristenUnie heeft er bij de wethouder op aangedrongen om, wanneer de onder-
handelingen met de winkeleigenaar meer vorm gaan krijgen, de optie om ondergronds te parkeren te 
toetsen op haalbaarheid, zo mogelijk in combinatie met de ontwikkeling op het Van Doornterrein. 
Hiermee wordt de parkeeroverlast op maaiveldniveau beperkt  en kan een ‘mooie’ invulling worden 
gegeven aan de openbare ruimte.  
 
In het plan wordt voorgesteld de Vijverlaan verkeersluw te maken. Hierdoor komt de ontsluiting van 
plan Zuid via de Burg. Royaardslaan, de Vijverlaan, de Molenweg en de Nieuwstraat meer onder druk 
te staan. In combinatie met de nieuwbouwplannen ten zuiden van de Koepellaan  en de toekomstige 
uitbreiding bij de Akkerwindelaan zal er een structuurvisie moeten worden opgesteld, waarin o.a. dui-
delijk wordt gemaakt hoe deze gebieden zullen worden ontsloten. De wethouder heeft toegezegd in 
het najaar met een uitwerking van deze visie te komen.  Deze visie zal duidelijk moeten maken hoe de 
verkeersafwikkeling op een verantwoorde manier zal kunnen gaan plaatsvinden.   
 
Voordat er een volgende stap kan worden gemaakt, wachten we eerst het antwoord van de wethouder 
af op de vraag of de plannen voor een woonservicezone wel haalbaar zijn. Dit zal op korte termijn 
duidelijk worden. 
 

Wout van de Kleut 
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Nieuwe politiek: een verbetering? Ervaringen na anderhalf jaar. 
 
Bij de gemeenteraadsverkiezingen in 2010 heeft Gemeentebelangen 
Scherpenzeel (GBS) een klinkende overwinning behaald. Ze haalden 
vier van de dertien raadszetels binnen. Onder aanvoering van voorma-
lig CDA-dissident Evert van de Glind en met als motto “Nieuwe Politiek” 
willen zij een frisse wind laten waaien. Wat heeft dat tot nu toe opgele-
verd? 
 
Na de verkiezingsoverwinning nam GBS het voortouw in de coalitiebe-
sprekingen. Welke partijen mogen de wethouders leveren? Met alle 
partijen werd gesproken en het resultaat was dat men alleen met de 
SGP verder onderhandelde. Samen hebben zij zeven van de dertien 
raadszetels, de meerderheid dus. Maar wel de kleinst mogelijke meer-
derheid. Om onduidelijke redenen viel de ChristenUnie op dat moment 
af. GBS heeft nooit duidelijk willen of kunnen maken waarom. Overi-
gens hadden zij dat wel beloofd. Waarschijnlijk wreekt zich daar het feit dat wij helaas een van de 
twee raadszetels hebben verloren bij de verkiezingen. Opmerkelijk was dat de SGP er zelfs niet aan 
heeft gedacht om de ChristenUnie bij de coalitiebesprekingen te betrekken.  
 
Eind januari 2011 werd het nieuwe college geïnstalleerd. Dat bestaat naast de burgemeester uit twee 
wethouders: wethouder Vreeswijk van de SGP (met algemene stemmen gekozen) en wethouder Van 

de Glind van GBS (met slechts acht van de dertien stemmen gekozen). 
Op basis van het coalitieakkoord “Verfrissend besturen” gaat het nieuwe 
college aan de slag. Twee aspecten van dit akkoord vallen op. Voor een 
deel is de toonzetting tamelijk populistisch en in het akkoord zet men zich 
nadrukkelijk af tegen het vorige college. Zoals altijd gaat het bij de SGP 
vooral om de financiën. Als ChristenUnie hebben wij hen al eens gezegd 
dat er ook zaken als rechtvaardigheid en barmhartigheid bestaan. Dit 
wordt onmiddellijk erkend, maar steeds blijkt weer dat de financiële para-
graaf, in ieder geval bij het beoordelen van raadsstukken, voorop staat. 
GBS-standpunten komen in het akkoord minder duidelijk naar voren en 
dan alleen als de SGP zich er ook in kan vinden. 
 
Op dit moment is de SGP-GBS-coalitie ongeveer anderhalf jaar aan het 
bewind. Ik noem bewust de SGP als eerste, omdat duidelijk is geworden 
dat de SGP-fractie leidend is. Wanneer het college het vuur aan de sche-
nen wordt gelegd bij sommige onderwerpen is het altijd de SGP die het 

college verdedigt. Een goed voorbeeld is de onrechtmatige handelwijze van wethouder Van de Glind 
bij de aanbesteding van het grondwerk op een bedrijventerrein. Waar zelfs de accountant van de ge-
meente aangeeft dat dit onrechtmatig was en dit later gecorrigeerd is door het college, verdedigt de 
SGP-fractie de handelwijze van de wethouder op dat moment. De fractie Gemeentebelangen beperkt 
zich tot het mopperen op de oppositie en het in bescherming nemen van de betrokken ondernemer. 
 

In zijn algemeenheid kunnen we vaststellen dat er in deze 
raadsperiode nauwelijks sprake is van dualisme. Dualisme 
betekent dat de raad voorstellen van het college beoordeelt 
vanuit haar kaderstellende en controlerende taak. Daarbij is 
niet leidend tot welke partij de betrokken wethouder behoort, 
maar of de wethouder zich houdt aan de kaders en regels die 
de raad heeft gesteld. Het lijkt er sterk op dat veel raadsvoor-
stellen zijn voorbesproken in de coalitie en op onvoorwaardelij-
ke steun van GBS en SGP kunnen rekenen. Waar de oppositie 
soms terechte kritiek heeft en tracht wijzigingen aan te brengen 
in de voorstellen, worden deze bijna standaard met zeven te-
gen zes stemmen verworpen. Tot nu toe heeft de fractie van 
GBS zich vooral in lovende woorden naar het college uitgela-
ten. Vaak ging dat vergezeld van het uiten van kritiek op vorige 
colleges. De SGP is wat dat betreft constructiever en geeft 
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inhoudelijk aan waarom met het voorstel wordt ingestemd. Tegen stemmen is, voor zover ik me kan 
herinneren, nog niet aan de orde geweest. 
 
Voor de ChristenUnie is het buitengewoon spijtig dat wij maar één zetel in de raad hebben behaald bij 
de laatste verkiezingen. Je bent dan maar een kleine speler in de raad. Daar waar de belangen van 
de kwetsbaren in de samenleving (onze naasten) aan de orde komen of waar het gaat om rentmees-
terschap over de schepping willen we ons geluid graag versterken. Verkiezingen voor de gemeente-
raad zijn gepland in 2014. Wij moeten er nu al aan werken om dan een beter resultaat te halen dan in 
2010. Ik hoop van harte dat u daaraan wilt meewerken. 
 
Tonnis van Dijk 
 
 
 

Mededelingen van het bestuur   
 
Ledenenquête 
Het kan u niet zijn ontgaan. In april jl. hebben de bestuursleden een 
enquête bij u door de bus gedaan en ook weer opgehaald. Mocht dat 
niet het geval zijn dan horen wij dat graag van u. 
In de komende weken zullen alle ingevulde enquêtes worden verwerkt en na de zomervakantie zullen 
we u verder daarover informeren. 
We willen iedereen die de enquête heeft ingevuld hartelijk bedanken. 
 
Vacatures bestuur 
We zijn blij dat Peter Hamelink heeft aangegeven zich kandidaat te willen stellen voor het bestuur. Hij 
heeft inmiddels een bestuursvergadering bijgewoond. In de eerstvolgende ledenvergadering zal de 
verkiezing plaatsvinden. 
In de laatstgehouden bestuursvergadering heeft Jan van Dijk aangegeven dat hij zijn bestuurstaak 
niet meer kan combineren met zijn drukke werkzaamheden. We vinden dat erg jammer, mede gezien 
zijn inbreng en betrokkenheid bij de plaatselijke politiek. We respecteren zijn besluit, maar hadden 
uiteraard gehoopt dat hij voor een langere tijd in ons bestuur was gebleven. 
Tevens is de vacature van Marieke van de Beek nog niet ingevuld. We hopen dat de door u ingevulde 
enquête een paar kandidaten zal opleveren. Mocht u dat niet in de enquête hebben ingevuld, maar 
wilt u uw steentje bijdragen in het bestuur, dan horen we dat graag van u.  
 
CUrsief 
Als bestuur hebben we besloten om u in de toekomst via een nieuwsbrief te informeren en niet meer 
door het Cursief. Het is de bedoeling dat regelmatig een nieuwsbrief wordt uitgebracht waarin we u 
o.a. op de hoogte houden van de plaatselijke politiek. Na de zomervakantie hopen we de eerste 
nieuwsbrief uit te laten komen. 
 
Plaatselijke CU-activiteiten 
Zaterdag 15 september 2012 zal de CU-Scherpenzeel deelnemen aan “Ontdek actief Scherpenzeel” 
in de Breehoek. Op deze dag willen we met name de geplande thema-avond van 30 oktober 2012 
onder de aandacht brengen bij de Scherpenzelers. 
Voor de avond is als thema gekozen: Alcohol & Jongeren, en de avond wordt samen met de Wou-
denbergse kiesvereniging georganiseerd. Op dit moment vindt er overleg plaats met mogelijke spre-
kers. 
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Verslag ledenvergadering ChristenUnie Scherpenzeel 
 
Datum:  28 maart 2012 
Aanwezig: 12 leden 
Afgemeld: geen 
 
1. Opening 
De voorzitter heet een ieder hartelijk welkom en bedankt in het bijzonder Marco van de Essenburg en 
Derco Methorst voor de gastvrijheid. Vervolgens leest hij een gedeelte uit Marcus 10 met vooral de 
aandacht op vers 43: Jezus geeft ons het voorbeeld in het dienen van de ander, de opening is geba-
seerd op het boekje van Roel Kuiper: Dienstbare politiek. 
 
2.  Mededelingen 
Voor de 2

e
 helft van deze avond heeft Teun van de Weert zich afgemeld. Verder wordt er nog gespro-

ken over het bestuur dat nog steeds niet compleet is, we streven naar minstens 4 bestuursleden, 1 of 
2 erbij zou ideaal zijn. 
In april wordt er onder de leden een enquête uitgedeeld met als doel een ieder meer bij het geheel te 
betrekken, tevens is er ook een actieplan geschreven voor 2012-2013. 
In het najaar is er in samenwerking met CU Woudenberg een thema avond: jongeren en alcohol. 
De eerstvolgende bestuursvergadering zal er worden gestart met de voorbereidingen voor de komen-
de gemeenteraadsverkiezingen. 
Aan het eind van deze bijeenkomst wordt nog een gift gevraagd om de onkosten te bestrijden (daar 
werd redelijk gehoor aan gegeven….) 

 
3. Verslag ledenvergadering d.d. 23 maart 2011  
Hierover zijn geen op- of aanmerkingen, Marieke: 
bedankt, deskundig gedaan! 
 
4. Jaarverslag 2011 
Ook hierover verder geen bijzonderheden, het was 
een bijzonder jaar….ook nu geldt: Marieke bedankt 
voor het schrijven hiervan! 
 
5. Financieel jaarverslag 2011 
De aftredende penningmeester laat ons een mooi 
overzicht zien betreffende de financiële huishouding 
van onze kiesvereniging. Er waren verder weinig bij-
zonderheden te melden, behoudens 1 gift die in 2011 
was gegeven in plaats van 2010. 

 
6. Mededeling kascommissie m.b.t. het boekjaar 2011 
De kascommissie bestond uit Anthony van Snippenberg en Wout van de Kleut. Eerstgenoemde be-
toogde op een indrukwekkende wijze dat alles was gecontroleerd en alles was duidelijk en kloppend. 
Aan de penningmeester wordt decharge verleend voor het jaar 2011. 
 
7. Samenstelling nieuwe kascommissie 
Volgend jaar mogen controleren: Wout van de Kleut en Derco Methorst. 
 
8. Afscheid bestuurslid 
Na 5 jaar neemt Derco Methorst afscheid als bestuurlid van de CU, dit in verband met zijn drukke 
werkzaamheden binnen Bouwbedrijf Osnabrugge. De voorzitter bedankt hem heel hartelijk voor de 
afgelopen jaren, als penningmeester had hij de zaakjes prima voor elkaar! Met een cadeaubon, bos 
bloemen en ferme handdruk is het afscheid daar. 
 
9. Rondvraag 
Wout van de Kleut  geeft als tip nog mee, in het kader van de permanente campagne, dat we als CU 
veel de publiciteit moeten zoeken om zo aan de welbekende weg te timmeren. 
 
10. Pauze 
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Na de pauze volgde het openbare gedeelte van deze leden vergadering met als thema: 
“Bouwen en ruimtelijke ordening”. 
Namens de ChristenUnie Scherpenzeel ging Wout van de Kleut in discussie met Marco van de Es-
senburg als ondernemer in de bouwwereld. Laatstgenoemde vertelde eerst wat over de geschiedenis 
van Bouwbedrijf Osnabrugge en legde uit wat dit bedrijf voor ons dorp betekent (betekend heeft). 
Vervolgens vertelde Wout over de gevarieerde regelgeving, de diverse bouwplannen van het huidige 
gemeentebestuur, de mening van CU hierover en de inbreng van plaatselijke ondernemers. 
Er volgde een levendige discussie met enerzijds al de regels waar een bouwbedrijf tegenaan loopt, 
anderzijds de gemeente die het zelf financieel goed denkt te doen en dan ook nog de economisch 
slechte tijden die daar zijn! 
Ook andere aanwezige leden lieten hun mening niet onbetuigd, wel was het zo dat de voorzitter op 
een gegeven moment toch deze leuke en levendige discussie moest beëindigen. 
De voorzitter bedankt een ieder voor zijn of haar komst, in het bijzonder een woord van dank aan 
Marco en Derco voor hun gastvrije ontvangst. Na het dankgebed was er nog een hapje en drankje, al 
met al was het een goede ledenvergadering! 
 

 

 

Agenda  
 

28 augustus Bestuursvergadering 

4 september Fractievergadering 

12 september VERKIEZINGEN TWEEDE KAMER 

15 september ‘Ontdek actief Scherpenzeel’ – De Breehoek 

2 oktober Fractievergadering 

16 oktober Fractievergadering 

30 oktober Thema-avond ‘Alcohol en Jongeren’ 

20 november Fractievergadering 

  

U bent van harte welkom om een fractievergadering bij te wonen. Neemt u even contact op met één 
van de fractieleden (Tonnis van Dijk, Wout van de Kleut, Aart van de Peut of Marieke van de Beek). 

 
 


